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ADVIESRAAD BLOEMENDAALSAMEN -JAARVERSLAG 2019 

Voor BloemendaalSamen was 2019 een jaar met allerlei nieuwe initiatieven.  
Met als resultaat een frisse nieuwe website met hartverwarmend nieuw logo, 
verbeterde procedures voor snellere afhandeling van de subsidieaanvragen  

en grotere naamsbekendheid. En veel initiatieven van bewoners in de dorpen. 
 

Functie BloemendaalSamen 
 
De gemeente Bloemendaal wil contact, ontmoeting en onderlinge samenhang in 

de gemeente versterken. Bewoners en groepen die samen een initiatief nemen 
dat de sociale samenhang in de buurt of de gemeente verbetert, kunnen subsidie 

aanvragen via de website van BloemendaalSamen. BloemendaalSamen heeft een 
eigen website met online platform, een nieuwsbrief en een Adviesraad. 
 

De Adviesraad BloemendaalSamen beoordeelt of een initiatief voldoet aan de 
doelstellingen om een bijdrage uit het beschikbare budget toe te wijzen. 

 
Adviezen in 2019 
 

Toegekend 
In 2019 is subsidie toegekend voor 58 verschillende initiatieven uit de gemeente. 

 
• Activiteiten voor kinderen 

(koningsspelen, buurtbbq’s met kinderactiviteiten, speelgoedruilbeurs); 
• Activiteiten voor ouderen 

(kerstdiner voor alleenstaanden, handwerkcafé) 

• Organiseren van evenementen 
(mozaïek weekend; muziek optredens en filmvertoningen, schaatsbaan 

Winter Wonderland; kerstevenementen) 
• Aanschaf materialen en voorzieningen voor gezamenlijke activiteiten 

(Riksja fietsproject, tent voor Wintervuur) 

• Organiseren van (buurt)feestjes 
(zomerfeest en straatbarbecues, opening nieuwe woonwijk; burendag). 

 
Buurtfeestjes 
In 2019 is weer meer dan vorige jaren gebruik gemaakt van de mogelijkheid om 

eenmaal per jaar een bijdrage voor een buurtfeestje te krijgen. In de zomer 
waren er in Bloemendaal (9), Overveen (10), Aerdenhout (11) en Bennebroek 

(8) allerlei  straatfeesten en buurtbarbecues met vaak ook activiteiten voor 
kinderen. Opvallend is dat vanuit Vogelenzang ook dit jaar geen aanvragen voor 
buurtfeesten zijn ingediend (wel voor andere gezamenlijke initiatieven, zoals het 

bloemenmozaïekweekend).  
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Initiatiefnemers wordt gevraagd na afloop een kort verslag met foto te leveren. 
Een enthousiaste reactie:  

‘Hierbij waren rond de 140 personen aanwezig (!) zijnde bijna alle nieuwe 

bewoners van ‘t Vijverpark. ‘t Was een zeer geslaagd event, waarbij vele mensen 

met elkaar kennis hebben gemaakt en de inzet van velen was hartverwarmend!’ 

 Opening nieuwe woonwijk Vijverpark 
 
Afgewezen 
In 2019 zijn 18 aanvragen afgewezen omdat ze niet of niet voldoende aan de 

criteria van het BloemendaalSamenbudget voldeden. Kennelijk is nog niet geheel 
duidelijk dat het budget niet bedoeld is voor exploitatiekosten, commerciële 

activiteiten, cursussen van zzp’ers, uitgeven van boeken of organiseren van 
tentoonstellingen en duurzaamheidsprojecten. Aandachtspunt voor de website. 
 

Aandacht vragen ook evenementen en activiteiten die afgewezen worden omdat 
ze niet voldoen aan de BloemendaalSamen criteria, maar wel iets extra’s bieden 

in de gemeente (bijv. Surfana festival, ‘Spaarsame Stappen’). Soms hebben die 
initiatieven alsnog subsidie van de gemeente gekregen uit een ander budget.  
 

Kenmerkende nieuwe initiatieven in de dorpen. 

In meerdere kernen. 
In februari was ‘Gluren bij de buren’ voor het eerst in onze gemeente. Allerlei 

locaties en huiskamers waren omgetoverd tot tijdelijke podia voor lokaal talent 
en een ontmoetingsplek voor (buurt)bewoners. 

 
Bloemendaal 
Bijzonder was de eerste nazomeractiviteit van Vrienden van het Bloemendaalse 

Bos voor en met Bloemendaalse ouderen. De Bosvrienden brachten met hen een 
bezoekje aan de Hertenkamp en de schaapsherder. Er was een gezellige 

afsluiting met muziek op het terras van de Rijp.  
 ‘Bosvrienden, ouderen en begeleiders kijken met veel plezier terug 

  op een geslaagd evenement.’ Vrienden Bloemendaalse Bos 

 
Overveen 

In de kas op het Landje van de Boer is een filmavond gehouden: veertig mensen 

bekeken en bespraken samen met de imkers van het landje en van het 
Bijenparadijs in Bloemendaal de documentaire ‘More than Honey’. De verhalen 

van de imkers hebben weer aangezet tot nieuwe acties. 
 ‘Namens Stichting Landje van De Boer en alle aanwezigen: 

 hartelijk dank voor het mogelijk maken van dit evenement!’ 

 

Aerdenhout 
Aerdenhout omarmde een duurzaam Sinterklaasfeest door met elkaar speelgoed 

te ruilen in plaats van nieuw te kopen. Bewoners initieerden een Recycle Sint 
Speelgoed Ruilmarkt.  

  ‘De Recycle Sint op de Vondelschool was een daverend succes.  

  We zijn heel blij dat de gemeente ons hierin wil steunen.’ 
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Bennebroek 
In de Kortenaerlaan in Bennebroek was dit jaar voor de vijfentwintigste keer de 

straatbarbecue het toppunt van saamhorigheid. Zoveel mogelijk mensen werden 
bij de organisatie betrokken. 

 “Onder het motto, ‘je woont niet in de straat maar je leeft er ook’

 Uit verslag straatbarbecue. 

Vogelenzang 

Drie vriendinnen haalden samen met een startsubsidie van BloemendaalSamen 
voldoende geld bijeen om het Riksja fietsproject naar Vogelenzang te halen.  
Tien vrijwillige ‘piloten’ maken met steeds twee personen die zelf niet meer 

kunnen fietsen een ritje naar waar ze maar naar toe willen.  
 ‘Twee proef-passagiers van rond de 90 hebben enorm zitten genieten.’  

 ‘Ze boden spontaan hun garagebox als stalling voor de riksjafiets.’ 

Financiën  
 

Het toegekende subsidiebedrag is in 2019 met ongeveer 5% toegenomen ten 
opzichte van het jaar ervoor. Met name waren er veel meer buurtfeestjes.  
In de bijlage staat een uitgewerkt overzicht. 

 
 2018  2019 

Activiteiten & evenementen 19 € 35.364 18 € 34.255  
Buurtfeesten 29 €   6.698 38 € 10.100 
 

Totaal initiatieven 48 € 42.062 59 € 44.325 
 

Na toekenning van een bijdrage door de Adviesraad zorgt de gemeente voor de 
formele subsidiebeschikking en uitbetaling. Dit proces verliep in de eerste helft 

van het jaar nog steeds niet goed. Gelukkig kwam daar in de loop van het jaar 
verbetering in en wordt er nu sneller uitbetaald. 
 

In de loop van 2019 is het bedrag voor buurtfeestjes verhoogd van maximaal  
€ 250 naar €300, nadat ons gebleken was dat er legeskosten verbonden zijn aan 

het afsluiten van een weg of een tuinfeest met muziek. 
 
Samenstelling Adviesraad BloemendaalSamen 

 
De Adviesraad BloemendaalSamen (ABS) bestaat sinds 2016 en heeft leden uit 

de verschillende dorpskernen met een onafhankelijk voorzitter. 
Vertegenwoordiger van Bloemendaal, Tilly van de Burgt is tot ons verdriet in 
augustus 2019 plotseling overleden. Sinds de instelling van de Adviesraad heeft 

zij zich met de haar zo kenmerkende toewijding en ook met veel enthousiasme 
ingezet voor BloemendaalSamen. Naar verwachting zullen begin volgend jaar 

nieuwe vertegenwoordigers voor Bloemendaal en Bennebroek aantreden. 
 
Leden in 2019 
Ellen Verschuur-van der Voort – voorzitter Bloemendaal 

Tilly van der Burgt  Bloemendaal  

Margreet Pruijt Overveen 

Ronald Overmeer Aerdenhout 

Jan Knijn  Vogelenzang & Bennebroek 
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Activiteiten Adviesraad 
 

De Adviesraad heeft elke twee maanden vergaderd over de aanvragen en wel 
op: 7 februari, 11 april, 28 mei, 8 augustus, 10 oktober en 12 december 2018.  

Daarnaast is om snel en adequaat te kunnen reageren de toekenning van 
subsidie voor buurtfeestjes meestal buiten de vergaderingen om per mail 

onderling afgestemd.  
 
Los daarvan zijn er dit jaar veel werksessies voor het ontwikkelen van de nieuwe 

website geweest. En overleggen met de burgemeester en ambtenaren over 
aspecten die volgens de Adviesraad beter zouden kunnen verlopen. 

 
Reguliere activiteiten 

• Beoordelen aanvragen en toekennen dan wel afwijzen van bijdragen. 

• Afstemming met gemeente over afhandeling en betaling subsidies. 
 

Nieuwe ontwikkelingen 
• Nader uitwerken positie Adviesraad en opstellen Uitvoeringsregeling 

Adviesraad Bloemendaal 2019 

• Wijziging en vereenvoudiging afhandeling subsidieaanvragen en 
versnelling betaling subsidies door gemeente. 

• Overleg met de portefeuillehouder/burgemeester over BS nieuwe stijl. 
• Zorgen voor meer bekendheid via artikel in B-magazine en  

deelname aan Jaarmarkt en ‘nieuwe-bewoners-bijeenkomst’. 

• Werven nieuwe Adviesraadleden. 
 

Website en logo vernieuwen 
De Adviesraad BloemendaalSamen heeft het initatief genomen om de website 
(www.bloemendaalsamen.nl) te laten vernieuwen. Jan-Wigbold Sluijter van 

Brandus in Amsterdam heeft met zijn mensen gezorgd voor een frisse en 
eigentijds website, die warmte uitstraalt. Praktische aspecten van het aanvragen 

en toekennen van subsidies zijn waar mogelijk vereenvoudigd. De privacyregels 
van de Algemene verordening gegevensbescherming zijn uitgewerkt. 
 

Vooruitzien 
 

De Adviesraad verwacht in 2020 meer tijd te gaan besteden aan verder 
vergroten van de zichtbaarheid en bekendheid van BloemendaalSamen.  
Om nog meer samenbindende initiatieven te stimuleren in de gemeente. 

 
 

Ellen Verschuur – Van der Voort,  
voorzitter Adviesraad BloemendaalSamen 14 januari 2020 

 
 
 

Bijlage: Totaaloverzicht adviezen budget 2019 

http://www.bloemendaalsamen.nl/

